
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 רכש ומכרזים

 2023אפריל  17

 תשפ"ג כ"ו ניסן

 

+ קומפוסטרים לפסולת אורגנית 3202/1מכרז פומבי  –3.20240.17פרוטוקול ועדת מכרזים מיום 

  פרויקט שיקום גן שבעת המינים 3/20203מכרז פומבי 

 

 משתתפים: 

 יו"ר הוועדה מנחם ברגב

 חברת מועצה  אביטל תבור

 חברת מועצה  ג'קלין בן עמי 

 יועמ"ש המועצה אריאל פישרעו"ד 

 מנהל רכש ומכרזים רפאל דודו

 

 

 

 מכרז לאספקה של פסולת אורגנית 01/23מכרז פומבי 

 .zoom -הועדה התקיימה באמצעות ה

חוות דעת : פרוטוקול פתיחת מעטפות,  ישיבה, לעיון חברי ועדת המכרזים, טרם ההועברו

 וחוות דעת גזבר. משפטית

 

 שלום לכולם ותודה שהצטרפתם.  : רפאל דודו

 לאספקה של קומפוסטרים לפסולת ביתיתמדובר במכרז 

 איכותי . ניקוד. המכרז מורכב מציון על מחיר +  "אגרולן" בשם ניגש מציע אחד בלבדלמכרז 

 כי ישנה חריגה גדולה בין האומדן לבין ההצעה.מעיון בתוצאות המציע , עולה 

 250 שהתושב משתתף( כך שעלות כ ₪ 100)מעבר ל ₪ 250בעוד האומדן עמד על עלות למועצה של כ 

 . 62,500קומפוסטרים תגיע לכדי 

  ₪ 60,000 -2023לשנת  הפרויקטכך אכן תוקצב  -בעקבות ההערכות האלה

מהווה עלות  –שהתושב משתתף(  ₪ 100)מעבר ל מהמועצה  ₪ 450דרישת המציע לתשלום של 

 שהיא עלות גבוהה באופן חריג מהמתוכנן והמתוקצב. ₪ 112,500מתוכננת של כ 

 אשר על כן ההמלצה של הגזבר והן של היועץ המשפטי הינה לדחות את ההצעה ולצאת למכרז בשנית

 כך שההמלצה היא לא להמליץ על המציע כזוכה במכרז. 

האם היה מחיר מקסימום במכרז, איך היה למציעים את האפשרות בעצם לדעת איזה אביטל תבור: 

 מחיר להציע ומדוע האומדן לא נחשף בפניהם?

 



 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 רכש ומכרזים

 למה לא שמתם מחיר ועל זה הנחה תמיד זה היה ככה בכל המכרזים? ז'קלין בן עמי: 

יש כל מיני סוגים של מכרזים, לא מחייב תמיד לשים מחיר ועליו הנחה. יש   אריאל פישר:עו"ד 

כל מציע ליתרונות ויש חסרונות לכל סוג של מכרז. המכרז הנוכחי הוא מכרז ללא הנחה על מחיר. 

יש אומדן ובמקרה של לתת את המחיר הרלוונטי שהוגן כלפיו בהתאם למכרז. לכן  אפשרות הייתה

 חריגה מהאומדן אפשר לפסול את ההצעה.

 : יש פה מחיר של מוצר בשוק חופשי.ברגב םחמנ

שזה סכום שפטור ממכרז , למה בעצם  62,500אם בעצם מדובר בתקציב בסכום של  אביטל תבור:

לא חבל על הזמן של כולם  ?רכשלמכרז אם היה ניתן לאשר זאת בוועדת  סהיה צורך בכלל להיכנ

 בתהליך?

היה לפי הבדיקה וזה  קניתן היה לדעת את הסכום המדוי ולא בהערכותמדובר   עו"ד אריאל פישר:

 .ולכן יצאנו למכרזשלנו על גבול סכום של מכרז 

שח לכל בית אב  100אך יש סכום של  62,500למכרז היה התקציב של המועצה אומנם   רפאל דודו:

, המשמעות היא שמדובר בהתקשרות מול הספק  הפרויקטבמסגרת  כהשתתפות שצריך לשאת

חשוב להוסיף שמדובר במכרז שהמציע הבין  .סכום שמחייב יציאה למכרז  72,800בסכום שמעל 

בא לידי ביטוי זה  יה מפגש מציעים. , לא יודע איך כיוון שלא ה דשהוא המציע היחיוציין זאת 

ממה שהציע  משמעותיתבהצעה הגבוהה שלו שנתן. בדיקה פשוטה בגוגל מביאה מחירים נמוכים 

 .לא אטרקטיביוכל המכרז במהות שלו כמכרז  מציעשה נמצאולכן 

אנו  היא הייתה תקינה ועמדה בתנאי הסף,  זה לא שאנו פוסלים את ההצעה,  עו"ד אריאל פישר:

 פשוט לא מקבלים אותה.

 

 

 

 :החלטההצעת 

 הזוכה כהצעה אגרולן המציעעל הצעת  הכריזא ללועדת המכרזים ממליצה לראש המועצה 

וכפועל יוצא אין זוכה . לאספקת קומפוסטרים לפסולת ביתית 01/2023' מס פומבי במכרז

 במכרז.

 

 הצבעה:

 3 –בעד 

  0–נגד 

 

 ההצעה התקבלה

 

 

 



 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 רכש ומכרזים

 

 

 

 שיקום גן שבעת המינים 3/23מכרז פומבי 

 

 .zoom -הועדה התקיימה באמצעות ה

חוות דעת  : פרוטוקול פתיחת מעטפות, הישיבה, לעיון חברי ועדת המכרזים, טרם הועברו

 .משפטית

 

 .מכרז ניגשו ארבעה מציעיםלשיקום גן שבעת המינים  לפרויקטמדובר במכרז :  רפאל דודו

הנחה  18%ועמד בתנאי הסף הוא המציע סקיק מוניר המציע שנתן את אחוז ההנחה הגבוה ביותר 

 ולכן ניתן להכריז עליו כזוכה במכרז.

 

 האם הייתה וועדת איכות? אביטל תבור:

 לא היה מרכיב של איכות . רפאל דודו: 

בתנאי הסף היה דגש על אסמכתאות לעניין הניסיון שלו כדי להבין שיש לו  עו"ד אריאל פישר:

   בהיקפים הכספיים ונמצא שהוא עמד בתנאי הסף. והמלצות ןניסיו

 עבדתם אתו אתם מכירים אותו?  אביטל תבור:

 .שלו ברמה אישית ןואת הניסיו לא עבדנו עמו לפני ואנו לא מכירים אותו רפאל דודו: 

 הוא עושה את ההקמה? אביטל תבור:

 .הוא עושה את השיקום, תקראי לזה הקמה /שיקום  עו"ד אריאל פישר:

 

 :החלטההצעת 

 הזוכה כהצעה,  סקיק מוניר המציעעל הצעת  הכריזועדת המכרזים ממליצה לראש המועצה ל

  מדי מים.לקבלת שירותים לאספקה, התקנה ואחזקה של  3/2023' מס פומבי מכרזב

 

 הצבעה:

 3 –בעד 

 0 –נגד 

 

 ההצעה התקבלה
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 זאת נסתיימה הישיבהב

 

 

 

 חתימות חברי הועדה:

 

 

 

     _______________                             ______________                             _______________ 

  ג'קלין בן עמי                                         אביטל תבור מנחם ברגב                                                


